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Probeer 
God 
niet 
te 

begrijpen, 
maar 

te 
vertrouwen. 

 

Geduldig vertrouwen 
  

Heb vertrouwen in het langzame werk van God. 
We zijn snel ongeduldig met alles, 

we willen zonder uitstel ons doel bereiken. 
 

We zouden graag de tussenliggende stappen overslaan. 
We zijn altijd ongeduldig op weg naar iets. 

Het onbekende, iets nieuws. 
Toch is de wet van de vooruitgang 

dat je pas iets bereikt als 
je alle tussenliggende, 

soms onzekere, 
stappen neemt, 

en dat kunnen er vele zijn. 
 

En zo denk ik dat het ook met jou gaat. 
Je ideeën nemen stapsgewijs vaste vorm aan, 

laat ze groeien, 
Laat ze langzaam vorm krijgen. 
Neem geen overhaaste stappen 
opdat je vandaag al degene bent 

die je morgen zou willen zijn. 
 

Laat de genade en omstandigheden je de weg wijzen. 
Alleen God kan je vertellen 

wat deze nieuwe geest, 
die je langzaam vormt, 

met je doet. 
 

Schenk God het vertrouwen 
dat het zijn hand is 
die je hierbij leidt. 

 

Accepteer het gevoel 
van onzekerheid en onvolmaaktheid. 

Pierre Teilhard de Chardin SJ 

 
 

Klein Hartje aarzelt door het leven, twijfelt over alles om toch maar geen foute keuzes te maken. ’s Nachts blijft ze 
maar liever binnen, overdag mijdt ze afgelegen plekjes. Je moet niet met vreemden praten, ook geen vreemde 
honden aaien. Je gevoelens niet tonen; daar wordt misbruik van gemaakt. Niet te diep in zee gaan, geen verre 
horizonten bevaren, hard wegrennen als dingen zomaar uit de lucht komen vallen, de wereld niet zonder argwaan 
bewandelen. Klein Hartje doet het flink, weet zich op die manier veilig geborgen in de drukte van alledag en overal. 
Tot op een keer een vreemde kriebel Klein Hartje doordringt en een nog relatief ‘onbekende’  hoort haar fluisteren: 
“Ik ben bang dat ik je vertrouw. Hebben wij het voor mekaar?” Klein Hartje wordt groot… 
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Stilaan is Maria me lief geworden. 
Ik bid tot haar, ik bid met haar, ik zing voor haar. 

Ze is een heerlijke vrouw. 
Hoe komt ze anders aan zulke Zoon? 

Maar ik weiger te geloven dat alles in haar leven vanzelf ging. 
Dat alles van een leien dakje liep. 

Zo’n Maria boeit me niet eens. 
 

Ik hou van een Maria zoals ze vanuit de Bijbel tot mij komt: een Maria die een geloofsweg is gegaan. 
Ik hou van een Maria die Gods lof zong, ook al wist ze niet wat de dag van morgen zou brengen. 

Ik hou van een Maria die krediet gaf aan haar Zoon, ook al lag ze ’s nachts wakker van zorgen. 
Ik hou van een Maria die haar Zoon zo heeft losgelaten  

dat Hij er van Godswege kon zijn voor alle mensen. 
Ik hou van een Maria die haar Zoon zo liefhad (haar enige Zoon, want zo is er maar één) 

dat ze uiteindelijk stond waar ik nooit hoop te staan, onder het kruis. 
 

Is het niet wat elke opvoeder doet? 
Ons toevertrouwde kinderen gaan hun eigen weg 

maar in de nood ga je hen opzoeken en hou je de wacht. 
 
 
 
 

Jezus in de tempel 
Elk jaar trokken zijn ouders voor het paasfeest naar Jeruzalem. Toen hij twaalf was geworden, gingen ze weer, 
gewoontegetrouw. Toen de feestdagen voorbij waren en ze naar huis terugkeerden, bleef hun zoon Jezus in 
Jeruzalem achter zonder dat zijn ouders het wisten. In de veronderstelling dat Hij zich bij het reisgezelschap bevond, 
reisden ze een hele dag voordat ze Hem gingen zoeken bij familie en kennissen. Maar toen ze Hem niet vonden, 
keerden ze naar Jeruzalem terug om Hem daar te zoeken. Pas na drie dagen vonden ze Hem in de tempel; Hij zat er 
tussen de rabbi’s, luisterde naar hen en stelde hun vragen. Allen die Hem hoorden, stonden versteld van zijn inzicht 
en zijn antwoorden. Toen ze Hem daar zagen, waren ze zeer ontdaan. Zijn moeder zei: "Kind, hoe kon je ons dit 
aandoen? Wat waren je vader en ik ongerust toen we je kwijt waren." Hij zei tegen hen: "Waarom hebben jullie Mij 
gezocht? Wisten jullie niet dat ik bij mijn Vader moet zijn?" Maar zij begrepen deze uitspraak niet. Hij ging met hen 
mee naar Nazareth en schikte zich naar hen. Zijn moeder bewaarde alles in haar hart. Jezus werd een wijs en 
volwassen man, die steeds meer in de gunst kwam bij God en de mensen. 

Lc 2, 41-51a 

 
 
 
 
We kunnen ons afvragen of Maria wel nog zo'n belangrijke plaats inneemt in het geloofsleven van mensen vandaag. 
Misschien is Maria nog vooral bij oudere mensen belangrijk. Voor jongere mensen zegt ze soms minder, en is het vooral 
Jezus in plaats van Maria die op de voorgrond treedt. In de zeventiger jaren schreef theoloog Wolfgang Beinert reeds een 
boek over Maria onder de titel 'Zal ook dit geslacht haar zalig prijzen?' Een terechte vraag. En toch kan Maria ook voor ons 
als kerkgemeenschap vandaag nog heel wat betekenen. Het is natuurlijk waar dat we als christen uitgenodigd worden om 
Jezus na te volgen. Maar voor vele mensen blijft Jezus soms wat veraf, wat ongenaakbaar. Hij is weliswaar ook mens, maar 
het goddelijke primeert toch vaak bij vele gelovigen. Maria daarentegen is voor velen toegankelijker, nabijer. Maria was 
volop mens. En als mens was zij één van de eerste, misschien wel de eerste volgelinge van Jezus. Ook zij had haar twijfels, 
ook zij heeft geleden, ook zij wist niet altijd goed waar de weg nu naar toe leidde, maar steeds bleef zij vertrouwen, en 
daarin kan zij ons grote voorbeeld zijn. Maria was een vrouw van vertrouwen, vertrouwen dat het goed was, ondanks het 
feit dat ze het allemaal niet zo goed begreep. Laten wij wandelen met Maria, want zij heeft ons veel te leren. Zij kan ons 
helpen om meer christen te worden, om ons over te geven aan Jezus. Laten we met haar op stap gaan, opdat ook wij 
zouden groeien in vertrouwen en net als zij in het voetspoor van Jezus zouden treden. Want zij kan ons dichter bij Jezus 
brengen. 

 https://www.kerknet.be/sint-franciscus/artikel/maria-een-vrouw-van-vertrouwen 
 


